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ZÁPISNICA 

Zo zasadnutia Výboru mestskej časti Západ konaného dňa 25. 08. 2021 o 15:00    

Vo veľkej zasadačke MsÚ v Trenčíne. 

Prítomní poslanci: Mgr. Ing. Josef Kolář, Ing. Mgr. Juraj Štilicha 
Nerítomní poslanci ospravedlnení: Bc. Tomáš Vaňo, Martin Barčák, Marcel Meravý,  
Garant VMČ:   Ing. arch. Pavol Guga                                                                                                                                   
 

1. Otvorenie     
Zasadnutie VMČ Západ otvoril predsedajúci pán Josef Kolář, poverený vedením zasadnutia. Privítal všetkých 
prítomných. Skonštatoval, že VMČ Západ nie je uznášaniaschopný, sú prítomní dvaja členovia.  
 

Navrhnutý program zasadnutia: 
 

1. Otvorenie. 
2. Odpovede na požiadavky vznesené na minulom zasadnutí. 
3. Požiadavky občanov a poslancov. 
4. Rôzne. 
5. Záver. 

 
 

 

2. Odpovede na požiadavky vznesené na minulom zasadnutí. 
 

 

 

S pozvánkou boli zaslané odpovede na požiadavky vznesené na zasadnutí VMČ na Mestskom úrade. 
Všetky požiadavky s odpoveďami sú zverejnené na stránke mesta Trenčín v sekcii Samospráva - výbory 
mestských častí – VMČ Západ.  
 
 

3. Požiadavky občanov a poslancov. 
 

 

Pani Pšenčíková - Kedy bude ukončená investičná akcia "Piešťanská" vrátane opravy chodníkov? Nie sú tam 
spravené prechody pre chodcov, chodníky sú v zlom stave, rozkopávky sú len zasypané drťou, je to nebezpečné pre 
chodcov, štrk sa vysýpa aj na komunikáciu. 
pán Ševčík – bolo by vhodné ukončiť práce a zrealizovať prechody okolo školy do začiatku nového školského roka.   
 
Pani Pšenčíková - naposledy sa orez stromov na Piešťanskej urobil nedostatočne, orezali len zopár konárikov. Večer 
býva na chodníkoch tma, dostatočnému osvetleniu bránia konáre. 
 
Pani Pšenčíková - požadujeme zjednosmernenie ulíc Brančíkova, Svätoplukova a Rastislavova, alebo zamedzenie 
obojstrannému parkovaniu aut na týchto uliciach. Niekedy je prejazd autom po týchto uliciach problematický. 
 

Pani Pšenčíková - požadujeme, aby realizátor výstavby bytov na Veľkomoravskej ulici (pri bývalej vrátnici do OZETY)  
obmedzil v nedeľu ráno hlučné práce, začínajú šramovať a búchať už od 7.00. Sťažujú sa aj ľudia z bytoviek na 
Veľkomoravskej oproti stavbe. 
 
pán Ševčík – pri kruhovom objazde na Psotného v smere do Záblatia bola pred mesiacom nehoda, je tam poškodený 
stĺp verejného osvetlenia (3-4 stĺp), je potrené ho opraviť alebo vymeniť. 
 

pán Kolář – rovnako aj pri kruhovom objazde na Zlatovskej v smere k čerpacej stanici PHM (pri firme BALA) je jeden 
poškodený a jeden odstránený stĺp verejného osvetlenia, je potrené ich opraviť alebo osadiť nové. 
 
 
 

pán Ševčík – požadujeme presunutie očistenia chodníka medzi Zlatovcami a Záblatím pri zimnej údržbe v 
harmonograme zo žltej zóny (do 6 hodín) do červenej zóny (do 3 hodín), keď v zime napadne sneh deti idúce zo školy 
musia chodiť po komunikácii.    
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pán Ševčík – v rozpočte mesta na tento rok je položka určená na realizáciu priechodu cez Bratislavskú ulicu pri 
Merkury Markete. Kedy sa počíta so zahájením a ukončením tejto investičnej akcie? 

 
 

pán Ševčík – nový zrealizovaný cyklochodník z nového cestného mosta do priemyselného parku je na niektorých 
úsekoch hrboľatý. Bola vykonaná skúška kvality asfaltu (obdobne ako pri cyklobajpase na legionárskej), ak áno, s 
akým výsledkom? Bol tento cyklochodník prevzatý mestom do užívania? 

 

pán Ševčík – je možné osadiť prístrešok pri autobusovej zastávke (hlavne pre prímestské autobusy a č. 39) na 
Bratislavskej ulici pri IBO v smere do Záblatia? Pôvodný prístrešok bol demontovaný. Bola by vhodná aj výmena 
asfaltu. 
 

pán Ševčík – uvažuje sa pri rekonštrukcii a prístavbe KD v Zlatovciach s kuchyňou s vybavením? Hodila by sa pri 
organizovaní súkromných osláv a akcií. 
 

pán Ševčík – občania nesúhlasia so zámerom na vybudovanie ČS PHM spoločnosti SPP CNG, s.r.o. a spoločnosti 
LUTRANS-REAL, spol. s r.o. v Záblatí pri futbalovom ihrisku. Nie je tu doriešené parkovanie pre účastníkov športových 
podujatí, nie je riešený odbočovací pruh na ihrisko.  S tým súvisí aj naša požiadavka na doriešenie parkoviska pre 
návštevníkov záblatského cintorína. Požadujeme doriešenie statickej dopravy pri cintoríne v Záblatí. Akým spôsobom 
sa tam bude parkovať po vybudovaní cyklochodníka? 

 

pán Ševčík – prístrešok AD na hlavnej stanici (asi č.6, autobus do Dolnej Poruby) bol minulý rok po tragédii na 
Myjave demontovaný. Viem o tom, že sa tam pripravuje Terminál, ale ten je v nedohľadne. Bolo by potrebné, aby sa 
chýbajúci prístrešok doplnil. Ľudia sú pod susednými prístreškami, potom na autobus musia dobiehať. 
 

pán Štilicha – na stanovišti kontajnerov na odpad pri KD v Záblatí je veľký neporiadok, kontajnery bývajú preplnené. 
Požadujeme zabezpečenie poriadku, prípadne aj zmenu frekvencie vývozu. 
 

pán Štilicha – na objekte starej pošty v Záblatí je značne poškodené nárožie pri ceste vrátane dažďových zvodov a 
žľabu. Požadujeme zabezpečenie opravy, aby nedošlo k zatekaniu do objektu a tým k ešte väčšiemu znehodnoteniu. 
 
 

4. Rôzne 
 

V bode rôzne nebol prerokovaný žiaden podnet.   
 
 

5.  Záver 
 

Na záver predsedajúci VMČ Západ pán Kolář ukončil zasadnutie. 
Najbližšie zasadnutie VMČ ZÁPAD by sa podľa harmonogramu malo konať dňa 29. 9. 2021. 
 
Zapísal: Ing. arch. Pavol Guga  
V Trenčíne dňa 25. 08. 2021   
 
 
 
 
 
                                                                                              Mgr. Ing. Josef Kolář 
                                                                                                     predsedajúci 
 


